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Fatsa’nın 50 yıllık içme suyu projesi, DSİ ve Fatsa Belediyesi’nin ortaklaşa çalışmaları sonucu
hayata geçiyor. İçme suyu temin edecek Bolaman üzerindeki Hisarbey barajını yapacak firma
koordinatörleri bugün Başkan Anlayan’ı makamında ziyaret ederek çalışmalar hakkında bilgi
verdiler.

  

Fatsa’nın önümüzdeki dönemde yapılacak büyük projelerinden bir tanesinin de Fatsa içme suyu
temini ve bunla alakalı yapılacak arıtma tesisi projemiz projesi olduğunu söyleyen Başkan
Anlayan; “Proje için çalışmalarımız devam ediyor. Bugün içme suyu temin edecek Bolaman
Irmağı üzerindeki Hisarbey barajını yapacak firmanın koordinatörleri buradaydı. Ön çalışmalara
devam ediyorlar. Son aşamaların kendileriyle takibini yapıyoruz. İnşallah artık kazma vurma
noktasına yaklaşmış bulunuyoruz. Bu iki aşamalı olacak daha önce ifade ettiğim gibi Borusan
tarafından Bolaman Irmağı üzerinden Çatalpınar’ a bir baraj yapılacak. Bu baraj su tuttuğu
noktada ırmak suyunu kesmeden aynı zamanda da elektrik üretecek. Ayrıca topladığı suyu da
biz alarak yanına bir arıtma tesisi kurarak yapacağımız arıtma tesisi ile beraber isale hattı ile
suyu Fatsa’ya taşıyarak, Fatsa’mızın da içme suyu ihtiyacını karşılayacağız. Bunu da DSİ ile
beraber yapacağız. Bu proje artık hayata geçiyor. Son aşamaya gelmiş bulunmaktayız.
Koordinatör firma yetkilileri tetkikleri yapıyorlar. Kendi ifadeleri ile de baraj çalışmasının 2013
baharında başlayacağını ifade ediyorlar. Aynı zamanda bizim arıtma tesisimiz ve isale
hattımızın projeleri de şu anda DSİ tarafından yapılıp yürütülmektedir. Eş zamanlı olarak arıtma
tesisimiz de isale hatlarımızda 2014 yılından itibaren başlayacak ve 2016 yılının sonuna kadar
bitmiş olacak. Bu proje ile beraber Fatsa’mızın 50 yıllık içme suyu arıtılarak arıtma tesisi ile
beraber Fatsa’da hizmet vermeye başlayacak. Bu projenin inşallah bir an önce hayata geçmesi
için son kontrollerimizi devam ediyor. Ben bir defa daha Fatsa’mıza hayırlı olmasını diliyorum.
50 yıllık içme suyu projemiz DSİ ve Fatsa Belediyesi tarafından ortaklaşa olarak hayata
geçiriliyor” dedi.
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